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حضرت آيةاالله خامنه اي رهبر معظم انقلاب اسلامي در آستانه ماه محرم صبح امروز در ديدار گروهي از اقشار مردم،
ائمه جمعه و جماعات و روحانيون با ايشان، حماسه عاشوراي حسيني را يك حادثه فراموش نشدني خواندند و با

تأكيد بر اينكه در طول تاريخ، جامعه ي اسلامي از بركات و آثار حادثه عاشورا بهره هاي فراواني برده است، راه حسين
بن علي ( ع) و حماسه خونين كربلا را الگوي جاودان ملت ايران در انقلاب بزرگ اسلامي دانستند.

رهبر انقلاب اسلامي با بيان اين نكته كه هيچ يك از فداكاريها واز خود گذشتگي ها در تاريخ اسلام با حماسه
عاشوراي حسيني قابل قياس نيست، فرمودند: امام حسين ( ع) عظيم ترين مبارز و مجاهد تاريخ اسلام است چرا

كه زماني براي نجات اسلام در برابر دشمن قيام كرد كه همه دنيا را ظلمت و فساد و ستم فرا گرفته بود. امام حسين
( ع) و يارانش به قدر عظمت مجاهداتشان، مظلوميت دارند، چرا كه در مقطعي از زمان عليرغم تبليغات وسيع دشمن

ايستادند و جنگيدند و تن به قضاي الهي سپردند و اماده كشته شدن در راه خدا شدند كه اميد هيچگونه كمكي از
سوي مردم را نداشتند. آنها بر مبناي تكليف الهي و جهاد در راه دين خدا از عظمت پوشالي دشمن نترسيدند و از

تنهايي خود وحشت نكردند و همين مسأله است كه به يك انسان، يك رهبر و يك ملت عظمت مي بخشد.
حضرت آيةاالله خامنه اي در ادامه سخنانشان فرمودند: اباعبداالله الحسين ( ع) از زمان و دشمن خود آگاهي و شناخت

كاملي داشتند و عليرغم اينكه ميدانستند دشمن حتي بعد از شهادت ايشان و يارانشان، تمام فضاي جامعه و دنياي
آنروز را از تبليغات مسموم پر خواهد كرد، ولي در اين راه مقدس گام برداشتند. امام حسين ( ع) ايمان كامل

داشتند كه حركت مظلومانه و غريبانه اشان بالاخره روزي دشمن را به زانو در خواهد آورد چرا كه معتقد بودند كشته
شدنِ در راه خدا، شكست خوردن نيست، بلكه كسي كه در نهايت به هدف خود نمي رسد شكست خورده است.

هدف امام حسين ( ع) اين بود كه نداي حقانيت اسلام در همه جا سرداده شود و اين هدف، با شهادت مظلومانه
ايشان و ياران باوفايشان كاملا محقق شد.

رهبر انقلاب اسلامي با تأكيد بر اينكه بر اثر قيام حضرت امام حسين ( ع) بود كه اسلام در دنيا رشد كردو ريشه دار
شد و ملتهاي اسلامي پديدار گشتند و معارف و علوم اسلامي پيشرفت كرد، فرمودند: امروز پس از گذشت قرنها،

پرچم اسلام بر فراز بلندترين بامهاي دنيا در اهتزاز است و اين،حاصل پيروزي حقيقي مجاهدات امام حسين ( ع) و
يارانشان بر دشمن است. امروز حتي بعضي رهبران بزرگ غير مسلمان دنياي معاصر اعلام مي كنند كه ما راه مبارزه ي

خود را از حسين بن علي ( ع) فرا گرفته ايم. ملت ايران كه راه حسين بن علي ( ع) را چه پيش از پيروزي انقلاب و
چه بعد از آن و به ويژه در دوران جنگ تحميلي آزمايش كرده و دربرابر شرق و غرب و همه ي استكبار ايستاد و

نهراسيد، امروز نيز با سربلندي و عظمت در ميان ملتهاي اسلام و جهان حضور دارد.
حضرت آيةاالله خامنه اي بر ضرورت استمرار ايستادگي ملتهاي مبارز و مسلمان عليه قدرت هاي استكباري بويژه
آمريكا تأكيد كردندو فرمودند: امروز سياست آمريكائي به دوستان خود ديكته ميكند كه: هر گونه مقاومتي را در

مقابل سلطهي استكبار از پاي در آورده و نابود كنند. آمريكائي ها ميگويند امروز كه بسياري از دولتها در مقابل ما
تسليم شده اند چرا طرفداران اسلام و ملتهاي اسلامي و خصوصاً ملت ايران تسليم ما نمي شوند؟ امروز روزي است

كه ملتهاي اسلامي نبايد در مقابل ظاهر قدرتمندانه ي استكبار دچار ترس و ترديد شوند.
رهبر انقلاب اسلامي به فداكاريها و ايثارگريهاي ملت بزرگوار ايران در برابر مشكلات و مصائب، در طول انقلاب اشاره

كردند و فرمودند: امروز كه دوران سازندگي است همچون گذشته بايد از درسهاي آموزنده عاشوراي حسيني بهره
گرفت و تلاش و مقاومت كرد و دشمنان را از تسليم شدن ملت ايران مأيوس كرد. در نظام جمهوري اسلامي به

هيچكس نميتوان حق داد كه از شوكت ظاهري و پوشالي دشمنان بترسد و واهمه داشته باشد چراكه ما ملتي بزرگ،
داراي قدرت فراوان، استعدادهاي علمي بي شمار، ذخاير مادي عظيم و سابقه تاريخي طولاني با ريشه هاي علمي و

فرهنگي و بالاتر از همه، ايمان اسلامي و توكل به خدا هستيم.
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حضرت آيةاالله خامنه اي با اشاره به اينكه ملت ما، ملتي مستقل است و بايد به خود تكيه كند، فرمودند: مسئولين
بايد به استعدادهاي ملت تكيه كنند و دست حاجت به طرف دشمن دراز نكنند. دشمن، امروز منتظر اظهار ضعف و
عجزِ ملتِ طرفدار قرآن و اسلام است و ما نبايد اين فرصت و امكان را به دشمن بدهيم كه بر ملت ايران طمع كند.

دشمن به مؤمنين به اسلام هيچگونه كمكي نخواهد كرد چرا كه اينها با اسلام دشمن هستند. ما بايد به سرمايه ها،
علم، استعداد و توانائيهاي مادي و ذخاير زيرزميني خود متكي باشيم. البته نبايد راه داد و ستد را ببنديم. اما تسليم

و مقهور قدرت دشمن هم نبايد بشويم. اين كشور بايد به دست ايراني ساخته شود و اقشارمختلف ملت بايد دست در
دست هم، دوشادوش يكديگر و پشت سر دولت كشور را بسازند.

رهبر انقلاب اسلامي در پايان سخنانشان ملت را به برگزاري باشكوه مجالس عزاداري امام حسين ( ع) توصيه كردند و
فرمودند: ملت عزيز ما در ايام محرم و صفر بايد روح حماسه عاشورا، روح نترسيدن از دشمن و توكل بخدا و روح

مجاهدت فداكارانه در راه خدا را در خود تقويت كنند و از امام حسين ( ع) مدد جويند و درس بگيرند.
بنابر همين گزارش در اين مراسم كه در حسينيه امام خميني رضوان االله تعالي عليه برگزار شد پيش از بيانات حضرت

آيةاالله خامنه اي حجةالاسلام كوثري به ذكر مصيبت پرداخت. اين گزارش همچنين حاكيست در مراسم امروز، اقشار
مختلف مردم دماوند،سمنان، شاهرود، دامغان، گرمسار، رودسر، پيشواي ورامين، سنقر كليايي و گروهي از ائمه

جمعه و جماعات و روحانيون و مسئولين ادارات و نهادهاي انقلاب اسلامي اين شهرها، جمعي از جانبازان و
مسئولين بنياد جانبازان و مستضعفان انقلاب اسلامي،مسئولين هيئتهاي واگذاري زمين از سراسر كشور، اعضاي
تربيت معلم شهرستان نور، اعضاي مجتمع صنعتي شهيد شاه آبادي، خواهران طلبه مدرسه علميه شهيد بهشتي

نوشهر،دانشجويان دانشگاه امام حسين ( ع) سپاه پاسداران انقلاب اسلامي، كاركنان، انجمن اسلامي و بسيج وزارت
صنايع سنگين و گروهي از اعضاي انجمن هاي اسلامي كارخانجات،ادارات، مراكز درماني و مساجد شهرهاي تبريز و

اردبيل حضور داشتند.

Powered by TCPDF (www.tcpdf.org)

صفحه 2 / 2

http://www.tcpdf.org

